



Massimiliano DONNINELLI, represents one of the best interpreters of his generation. From the beginning of his career he was passionate about contemporary music as a privileged way to live his time and the repertoire of the tradition. Through conducting classical and modern repertoire he collaborated with prestigious festivals in Italy, France, Germany, Spain, Slovenia, Croatia, Portugal, United Kingdom, Usa, Switzerland, Austria, Finland, Holland, Canada, Serbia, Moldova, Greece. He collaborated with prestigious artists as Luciano Berio, Valeria Moriconi, Brett Deubner and many others, conducting orchestra as Orchestra Bel'Arte (Paris), Southern Illinois Symphony Orchestra, Orchestra Filarmonica Nationala "Serghei Lunchevici", Orchestra Nazionale TeleRadio - Moldova, Coro Nazionale "Moldova", OFI-Orchestra Filarmonica Italiana... at the same time he dedicates himself to composition and his works are performed in Italy, Germany, Slovenia, France, Croatia, Brasil, Spain, Bosnia-Herzegovina, USA, broadcasted by RssSky, Rete A, Telequattro, RadioVaticana, RAI, UN Radio (Colombia), Discovery Channel, RadioShalom, RTVSlovenija (Koper). He recorded for CBC, Rai, Rai-Slo, RNE, Rusty Records, Palomar Records, Radio-Moldova, RadioFrance. M°Massimiliano DONNINELLI as conductor it is distinguished by a special interpretative sensitivity and dedication to the composer's idea through a deep and particularly respectful knowledge of the score.

Massimiliano DONNINELLI, représente l'un des meilleurs interprètes de sa génération. Dès le début de sa carrière, il s'est passionné pour la musique contemporaine comme une manière privilégiée de vivre son temps et le répertoire de la tradition. En dirigeant un répertoire classique et moderne, il a collaboré avec de prestigieux festivals en Italie, France, Allemagne, Espagne, Slovénie, Croatie, Portugal, Royaume-Uni, États-Unis, Suisse, Autriche, Finlande, Hollande, Canada, Serbie, Moldavie, Grèce. Il a collaboré avec des artistes prestigieux comme Luciano Berio, Valeria Moriconi, Brett Deubner et bien d'autres, dirigeant orchestres comme Orchestra Bel'Arte (Paris), Southern Illinois Symphony Orchestra, Orchestra Filarmonica Nationala "Serghei Lunchevici", Orchestra Nazionale TeleRadio - Moldova, Coro Nazionale "Moldova", OFI-Orchestra Filarmonica Italiana ... en même temps qu'il consacre lui-même à la composition et ses œuvres sont jouées en Italie, Allemagne, Slovénie, France, Croatie, Brésil, Espagne, Bosnie-Herzegovine, USA, diffusées par RssSky, Rete A, Telequattro, RadioVaticana, RAI, UN Radio (Colombie), Discovery Channel, RadioShalom, RTVSlovenija (Koper). Il a enregistré pour CBC, Rai, Rai-Slo, RNE, Rusty Records, Palomar Records, Radio-Moldova, RadioFrance. M° Massimiliano DONNINELLI en tant que chef d'orchestre se distingue par une sensibilité interprétative particulière et un dévouement à l'idée du compositeur à travers une connaissance approfondie et particulièrement respectueuse de la partition.



Massimiliano DONNINELLI, rappresenta uno dei migliori interpreti della sua generazione. Fin dall'inizio della sua carriera si è dedicato alla musica contemporanea considerata come un mondo privilegiato per vivere il suo tempo e il repertorio della tradizione. Attraverso la conduzione di un repertorio classico e moderno ha collaborato con festival prestigiosi in Italia, Francia, Germania, Spagna, Slovenia, Croazia, Portogallo, Regno Unito, Stati Uniti, Svizzera, Austria, Finlandia, Olanda, Canada, Serbia, Moldavia, Grecia. Ha collaborato con artisti prestigiosi come Luciano Berio, Valeria Moriconi, Brett Deubner e molti altri, dirigendo l'orchestra come Orchestra Bel'Arte (Parigi), Southern Illinois Symphony Orchestra, Orchestra Filarmonica Nationala "Serghei Lunchevici", Orchestra Nazionale TeleRadio - Moldova, Coro Nazionale "Moldova", OFI-Orchestra Fialrmonica Italiana... allo stesso tempo si dedica egli stesso alla composizione e le sue opere sono eseguite in Italia, Germania, Slovenia, Francia, Croazia, Brasile, Spagna, Bosnia-Herzegovina, Stati Uniti, trasmesse da RssSky, Rete A, Telequattro, RadioVaticana, RAI, Radio delle Nazioni Unite (Colombia), Discovery Channel, RadioShalom, RTVSlovenija (Koper). Ha registrato per CBC, Rai, Rai-Slo, RNE, Rusty Records, Palomar Records, Radio-Moldova, RadioFrance. Il M°Massimiliano DONNINELLI come direttore si distingue per una speciale sensibilità interpretativa e dedizione all'idea del compositore attraverso una conoscenza profonda e particolarmente rispettosa della partitura.